
Reservation §17 “Redovisning av uppdrag till kommundirektören - Ta fram ett förslag på lokalisering,

genomförande och finansiering av gymnasieskola i Lomma kommun”, Kommunstyrelsen 16/2 2022

Jag reserverar mig mot kommunstyrelsens beslut 16/2 2022 att ställa sig bakom genomförandeplanen
för en gymnasieskola i Lomma kommun, då den presenterade planen är så kortfattad och övergripande
att det inte är möjligt att ta ställning till rimligheten i planen i förhållande till uppdragets komplexitet och
storlek.

Vidare är jag mycket skeptiskt till ärendets hantering i stort, och anser att en fråga av denna dignitet i
större grad bör hanteras av kommunfullmäktige. Att ta sig an driften av en för kommunen ny verksamhet
innebär potentiella konsekvenser för övrig kommunal verksamhet och för budgeten i stort. Därför borde
kommunfullmäktige rimligen ha kontinuerlig insyn i ärendet, istället för att det ska vara sammanhållet på
KSAU nivå, utan insyn från såväl övriga politiker som medborgare.

Som tidigare framhållits är det också orimligt att fastslå en lokalisering av en gymnasieskola innan man
lagt fram vare sig innehåll eller profil av denna. Att anse att finansiering av gymnasieskolan är utredd i
och med att en pott för byggnationen är lagd i investeringsbudgeten ignorerar de stora ekonomiska
risker som driften av en gymnasieskola innebär. Jag anser att dessa måste beaktas och utredas i mer
detalj innan uppdraget kring finansiering kan anses vara redovisat.

Kristina Thored
Ledamot i Kommunstyrelsen
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